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VISU KOMITEJU APVIENOTĀ KOMITEJA 
SĒDES  PROTOKOLS 

Nr. 17. 

 

 

2023. gada21. septembrī. 

Attālināta sēde 

 

Sēde sasaukta un atklāta plkst.14:15. 

 

Sēdes vadītāji - Domes priekšsēdētājs Juris Žilko 

   Domes priekšsēdētāja 3.vietnieks Gatis Līcis 

Protokolētāja -  sēžu sekretāre Jana Skrējāne 

 

Sēdē piedalās:  

Deputāti ar balsstiesībām:  

Aigars Vītols, Andris Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Ints Vancāns, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, 

Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks, Juris Jerums,  Rihars 

Gorkšs.   

 

Pašvaldības darbinieki – juridiskā atbalsta vadītājs Jānis Zvaigzne, Finanšu pārvaldes vadītāja 

Anda Pūriņa, Īpašumu pārvaldes vadītājs Edgars Melnieks, vadītāja vietniece Andra Vanaga, 

nekustamo īpašumu speciāliste Vineta Alviķe, Zemes ierīcības inženiere Daiga Ozola, 

Attīstības un būvniecības pārvaldes vadītāja Kristīne Danovska, Teritorijas plānotājs Pauls 

Grants, Izglītības, kultūras un sporta pārvaldes vadītāja Linda Zaķe, Kultūras darba 

koordinators Ēriks Laime – Babris, Izglītības procesu atbalsta vadītāja Vera Kļaviņa, 

Uzņēmējdarbības komunikācijas projektu vadītāja Laura Everte.   

 

SIA “Ķekavas nami” valdes priekšsēdētājs Raivo Lācis.  

 

Baldones kultūras centra vadītāja Ieva Upeniece. 

Ķekavas pagasta kultūras centra direktore Vēsma Ozoliņa. 

 

Pieaicinātās personas – SIA “augsraugs” valdes priekšsēdētāja Ieva Neimane. 
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Darba kārtība 

1. Par nekustamā īpašuma Rāmavas iela 27-13, Rāmavā, Ķekavas pagastā, Ķekavas 

novadā pārvaldīšanu un apsaimniekošanu;  

2. Par nekustamā īpašuma "Olektes", Rāmavā, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā, daļas 

iegādi;  

3. Par Ķekavas novada pašvaldības Ētikas komisijas izveidošanu un sastāva 

apstiprināšanu;  

4. Par Ķekavas novada kultūras centru maksas pakalpojumu cenrāžu apstiprināšanu jaunā 

redakcijā;  

5. Par grozījumiem Ķekavas novada domes 2023. gada 30. augusta lēmumā  “Par 

ēdināšanas apmaksu izglītojamajiem un grozījumiem Baldones novada domes 2020. 

gada 12. novembra iepirkuma līgumā;  

6. Par Ķekavas novada pašvaldības izglītības iestāžu uzturēšanas  izdevumu tāmju 

precizēšanu norēķiniem ar 2023. gada 1. septembri;  

7. Par Ķekavas novada attīstības programmas 2021.-2027. gadam investīciju plāna 2023. 

gada trešo aktualizāciju;  

8. PIEBALSOJAMAIS - Par privātperosnas (S.G.) zaudējumu atlīdzināšanas iesnieguma 

izskatīšanu;  

9. PIEBALSOJAMAIS - Informatīvs - Par Atbalstu European street food finālam Vācijā;  

10. PIEBALSOJAMAIS - Informatīvs - Par naudas balvas piešķiršanu, (R.S.). 

 

 

Juris Žilko atklāj sēdi. 

 

 Darba kārtība 

Par darba kārtību ziņo Juris Žilko, viņš informē, ka iesniedzis trīs priekšlikumus par darba 

kārtības papildināšanu ar piebalsojamiem jautājumiem.  

Jautājumu  nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko aicina balsot par priekšlikumiem. 

 

 

1.priekšlikums no Jura Žilko - 

Darba kārtībā iekļaut jautājumu 9. PIEBALSOJAMAIS - Par privātperosnas (S.G.) 

zaudējumu atlīdzināšanas iesnieguma izskatīšanu, 

Atklāti balsojot  ar 17 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Ints Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, 

Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Arnolds 

Keisters), "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

    

2.priekšlikums no Jura Žilko - 

Darba kārtībā iekļaut jautājumu 10. PIEBALSOJAMAIS - Informatīvs - Par Atbalstu 

European street food finālam Vācijā,  

Atklāti balsojot  ar 17 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Ints Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, 

Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Arnolds 

Keisters), "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 



3 

 

3.priekšlikums no Jura Žilko - 

Atklāti balsojot  ar 17 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Ints Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, 

Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Arnolds 

Keisters), "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 

Priekšlikumi tika atbalstīti, un J. Žilko aicina apstiprināt papildināto darba kārtību. 

   

Atklāti balsojot ar 18 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, 

Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, 

Ineta Romanovska, Ints Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, 

Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

"Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: 

Apstiprināt komitejas 2023.gada 21. septembra sēdes darba kārtību. 

 

 

 

 

 

 

1. Par nekustamā īpašuma Rāmavas iela 27-13, Rāmavā, Ķekavas pagastā, Ķekavas 

novadā pārvaldīšanu un apsaimniekošanu 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 00:08:50) 

 

Par jautājumu ziņo Daiga Ozola.  Ķekavas novada pašvaldībā saņemta SIA “Ķekavas nami” 

2023.gada 19.jūnija vēstule un 2023.gada 29.jūnija vēstule, ar informāciju, ka Ķekavas novada  

pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma “Rāmavas iela 27-13” valdītājs, t.i., Ķekavas 

novada pašvaldības sporta aģentūra, neparaksta līgumu ar SIA “Ķekavas nami” par 

dzīvojamās mājas un tai piekritīgā zemes gabala uzturēšanu, un apsaimniekošanu, kā arī neveic 

apsaimniekošanas maksājumus, kas no 01.01.2023. līdz 30.06.2023. sastāda 910.25 EUR ar 

PVN. 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās -  Juris Žilko, Aigars Vītols, Raivo Lācis, Dace Cīrule, Daiga 

Ozola, Andris Ceļmalnieks, Edgars Melnieks, Andra Vanaga, Juris Jerums, Arnolds Keisters, 

Voldemārs Pozņaks, Gatis Līcis. 

 

Plkst. 15:06 sēdes vadību pārņem Finanšu komitejas vietnieks Gatis Līcis.  

 

Debašu sadaļā izsakās – Juris Jerums, Aigars Vītols, Gatis Līcis.  

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un G. Līcis. aicina balsot par iesniegtajiem 

priekšlikumiem.  
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1. Priekšlikums no Arnolda Keistera –  

Atlikt jautājuma izskatīšanu savstarpējo attiecību noskaidrošanai (valdītājs, nomnieks, 

mājas apsaimniekotājs), 

Atklāti balsojot  ar 6 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds 

Keisters, Indra Priede, Ineta Lazda, Juris Jerums), "Pret" – 9 (Andris Vītols, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Karina Putniņa, Kristīne 

Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks), "Atturas" – 1 (Ints Vancāns), "Nepiedalās" – 2 

(Dace Cīrule, Voldemārs Pozņaks),  

Finanšu komiteja nolemj: Noraidīt priekšlikumu. 

 

 

 

2. Priekšlikums no Aigara Vītola –  

Atlikt jautājuma izskatīšanu lidz nākamajai komitejai, ņemot vērā biedrības pārstāvja 

lūgumu Īpašuma komitejas laikā, 

Atklāti balsojot  ar 5 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Arnolds Keisters, Indra Priede, Ineta 

Lazda, Juris Jerums), "Pret" – 9 (Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese 

Jēkabsone, Ineta Romanovska, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks), "Atturas" – 1 (Ints Vancāns), "Nepiedalās" – 2 (Dace Cīrule, Voldemārs 

Pozņaks),  

Finanšu komiteja nolemj: Noraidīt priekšlikumu. 

 

 

 

3. Priekšlikums no Aigara Vītola –  

Izslēgt no lēmuma projekta lemjošās daļas 2,punktu: 

2.Uzdot Ķekavas novada pašvaldības sporta aģentūrai, reģistrācijas numurs 

90009029994, juridiskā adrese: Brīvības iela 9, Ķekava, Ķekavas novads, samaksāt SIA 

“Ķekavas nami”, reģistrācijas numurs 40003359306, par valdījumā nodotā Ķekavas 

novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma Rāmavas iela 27-13, Rāmavā, 

Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā, kadastra numurs 8070 900 2993, apsaimniekošanu, 

par periodu no 01.01.2023., viena mēneša laikā, 

Atklāti balsojot  ar 7 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Indra Priede, Ineta Lazda, Juris Jerums), "Pret" – 10 (Andris 

Vītols, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Ints 

Vancāns, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks), "Atturas" – 

nav, "Nepiedalās" – 1 (Voldemārs Pozņaks),  

Finanšu komiteja nolemj: Noraidīt priekšlikumu. 
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4. Priekšlikums no Aigara Vītola –  

Izslēgt no lēmuma projekta lemjošās daļas 3.punktu: 

3.Gadījumā, ja Ķekavas novada pašvaldības sporta aģentūrai, reģistrācijas numurs 

90009029994, juridiskā adrese: Brīvības iela 9, Ķekava, Ķekavas novads, nav 

nepieciešams Ķekavas novada pašvaldībai piederošais nekustamais īpašums Rāmavas 

iela 27-13, Ramavā, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā, kadastra numurs 8070 900 

2993, savu funkciju nodrošināšanai, un tā neveic apmaksu par minētā nekustamā 

īpašuma apsaimniekošanu, atbilstoši lemjošās daļas 2.punktā norādītajam, lauzt 

2012.gada 22.augusta valdījuma līgumu Nr.21-22/12/202., 

Atklāti balsojot  ar 5 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Arnolds Keisters, Indra Priede, 

Ineta Lazda, Juris Jerums), "Pret" – 9 (Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, 

Inese Jēkabsone, Ints Vancāns, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks), "Atturas" – 2 (Andris Ceļmalnieks, Ineta Romanovska), "Nepiedalās" – 2 

(Dace Cīrule, Voldemārs Pozņaks),  

Finanšu komiteja nolemj: Noraidīt priekšlikumu. 

 

 

5. Aigars Vītols atsauc savu iesniegto priekšlikumu -  

Lēmumprojekta lemjošās daļas 1.punktu izteikt: 

1.Uzdot Ķekavas novada pašvaldības sporta aģentūrai, reģistrācijas numurs 

90009029994, juridiskā adrese: Brīvības iela 9, Ķekava, Ķekavas novads, lauzt līgumu 

par nedzīvojamo telpu nomu par Ķekavas novada pašvaldībai piederošo nekustamā 

īpašuma Rāmavas iela 27-13, Rāmavā, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā, kadastra 

numurs 8070 900 2993, izmantošanu ar biedrību “Ķekavas svarbumbu celšanas klubs”, 

reģistrācijas numurs 40008164918., ja biedrība “Ķekavas svarbumbu celšanas klubs”, 

reģistrācijas numurs 40008164918 līdz 2023.gada 1.novembrim neapmaksā saņemtos 

pakalpojumus par apsaimniekošanu nenoslēdz apsaimniekošanas līgumu atbilstoši 

nomas līguma nosacījumiem. 

Par to netiek balsots!’ 

 

 

 

6. Priekšlikums no Jura Jeruma –  

Atsaukt Valdījuma līgumu par telpām Rāmavas ielā 27-13. 

Pašvaldībai kā telpu īpašniekam kārtot jautājumu ar telpu nomnieku un 

apsaimniekotāju, 

Atklāti balsojot  ar 5 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Indra Priede, 

Ineta Lazda, Juris Jerums), "Pret" – 9 (Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, 

Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, 

Valts Variks), "Atturas" – 2 (Arnolds Keisters, Ints Vancāns), "Nepiedalās" – 2 (Aigars 

Vītols, Voldemārs Pozņaks),  

Finanšu komiteja nolemj: Noraidīt priekšlikumu. 

 

 

Sēdē pārtraukums no plkst. 16:07  līdz plkst. 16:25.   
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Pēc pārtraukuma G. Līcis atsāk sēdi, un aicina uzsākt balsošanu par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par nekustamā īpašuma Rāmavas iela 27-13, Rāmavā, Ķekavas pagastā, Ķekavas 

novadā pārvaldīšanu un apsaimniekošanu, 

Atklāti balsojot ar 10 balsīm "Par" (Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese 

Jēkabsone, Ineta Romanovska, Ints Vancāns, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – 4 (Andris Ceļmalnieks, Arnolds 

Keisters, Indra Priede, Ineta Lazda), "Nepiedalās" – 4 (Aigars Vītols, Dace Cīrule, Juris 

Jerums, Voldemārs Pozņaks),   

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 1. 

    

 

 

 

 

2. Par nekustamā īpašuma "Olektes", Rāmavā, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā, daļas 

iegādi 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 01:50:00) 

 

Par jautājumu ziņo Vineta Alviķe.  Ir sagatavots lēmumprojekts par iegādi pašvaldības īpašumā 

nekustamā īpašuma “Olektes”, Rāmavā, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā, zemes vienību  

0.1373 ha platībā (Mazā Klinšu iela), un uz tās esošo inženierbūvi un ielas apgaismojumu ar 

atsevišķu elektrības patēriņa uzskaiti, atsavinot to no SIA “RD media”, par 1 EUR (vienu euro). 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās - Juris Jerums, Voldemārs Pozņaks, Aigars Vītols, Vineta 

Alviķe. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un G. Līcis aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par nekustamā īpašuma "Olektes", Rāmavā, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā, daļas 

iegādi, 

Atklāti balsojot ar 16 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, 

Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Ints Vancāns, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Juris Jerums), 

"Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 2. 
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3. Par Ķekavas novada pašvaldības Ētikas komisijas izveidošanu un sastāva 

apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 01:58:35) 

 

Par jautājumu ziņo Daiga Ozola.  Ķekavas novada pašvaldībā saņemta SIA “Ķekavas nami” 

2023.gada 19.jūnija vēstule un 2023.gada 29.jūnija vēstule, ar informāciju, ka Ķekavas novada  

pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma “Rāmavas iela 27-13” valdītājs, t.i., Ķekavas 

novada pašvaldības sporta aģentūra, neparaksta līgumu ar SIA “Ķekavas nami” par 

dzīvojamās mājas un tai piekritīgā zemes gabala uzturēšanu, un apsaimniekošanu, kā arī neveic 

apsaimniekošanas maksājumus, kas no 01.01.2023. līdz 30.06.2023. sastāda 910.25 EUR ar 

PVN. 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās - Jānis Zvaigzne, Valts Variks, Gatis Līcis, Arnolds Keisters, 

Juris Jerums, Aigars Vītols. 

Debašu sadaļā izsakās – Voldemārs Pozņaks, Juris Jerums. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un G. Līcis. aicina balsot par iesniegtajiem 

priekšlikumiem.  

 

1. Priekšlikums no Jura Jeruma –  

Izveidot atsevišķu Ētikas kodeksu domes priekšsēdētājam, priekšsēdētāja vietniekiem un 

deputātiem, 

Atklāti balsojot ar 16 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, 

Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Ints Vancāns, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Juris Jerums), 

"Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: Noraidīt priekšlikumu. 

 

 

2. Priekšlikums no Jura Jeruma –  

Attiecībā uz iesniegumiem par domes priekšsēdētāju, priekšsēdētāja vietniekiem un 

deputātiem, veidot atsevišķu Ētikas komisiju katra iesnieguma gadījumā, komisijas 

locekļus izvēloties atkarībā no konkrētā gadījuma specifikas, 

Atklāti balsojot  ar 4 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Arnolds Keisters, Indra Priede, Juris 

Jerums), "Pret" – 12 (Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, 

Ineta Romanovska, Ints Vancāns, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Atturas" – 3 (Andris Ceļmalnieks, Dace 

Cīrule, Ineta Lazda), "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: Noraidīt priekšlikumu. 

 

3. Priekšlikums no Jura Jeruma –  

Ētikas komisijā (par domes priekšs., tā vietniekiem, deputātiem) iekļaut deputātus, 

proporcionāli no katra domē pārstāvētā politisko partiju saraksta, 

Atklāti balsojot  ar 8 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Indra Priede, Ineta Lazda, Juris Jerums, Valts Variks), "Pret" – 

10 (Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ints Vancāns, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), "Atturas" 

– 1 (Ineta Romanovska), "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: Noraidīt priekšlikumu. 
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G. Līcis aicina uzsākt balsošanu par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par nekustamā īpašuma Rāmavas iela 27-13, Rāmavā, Ķekavas pagastā, Ķekavas 

novadā pārvaldīšanu un apsaimniekošanu, 

Atklāti balsojot ar 15 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – 2 (Arnolds Keisters, Juris Jerums), 

"Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 3. 

    

 

 

 

Plkst. 17:35 sēdes vadību pārņem Finanšu komitejas vadītājs Juris Žilko.  

 

 

 

 

 

 

 

4. Par Ķekavas novada kultūras centru maksas pakalpojumu cenrāžu apstiprināšanu 

jaunā redakcijā 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 02:56:03) 

 

Par jautājumu ziņo Ēriks Laime-Babris. Atbilstoši Ķekavas novada domes 2021. gada 6. 

oktobra sēdes lēmumam “Par centralizētas grāmatvedības uzskaites izveidošanu Ķekavas 

novada pašvaldībā”, no 2022. gada 1. janvāra visas Ķekavas novada pašvaldības iestādes ir 

iekļautas novada pašvaldības centralizētajā grāmatvedībā, līdz ar ko Ķekavas novada kultūras 

centri reģistrēti Valsts ieņēmumu dienesta nodokļu maksātāju reģistrā. Ķekavas novada 

kultūras centu maksas pakalpojumu cenrāži ir izstrādāti atbilstoši normatīvo tiesību aktu 

regulējumam un maksas pakalpojumu cenas ir aprēķinātas proporcionāli kultūras centru 

izdevumiem, sniedzot cenrādī noteiktos maksas pakalpojumus. Baldones estrādei -'' 

Vanagkalni'', Vanagkalnu iela 50, Baldone, nav bijis izstrādāts cenrādis. 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās – Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Ieva Upeniece, Vēsma 

Ozoliņa, Linda Zaķe, Arnolds Keisters, Ēriks Laime-Babris, Inese Jēkabsone, Ilze Reinholce. 

 

Debašu sadaļā izsakās – Andris Ceļmalnieks, Juris Žilko.  

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 
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Par lēmuma projektu – 

Par Ķekavas novada kultūras centru maksas pakalpojumu cenrāžu apstiprināšanu 

jaunā redakcijā, 

Atklāti balsojot ar 15 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – 2 (Arnolds Keisters, Juris Jerums), 

"Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 4. 

 

 

5. Par grozījumiem Ķekavas novada domes 2023. gada 30. augusta lēmumā  “Par 

ēdināšanas apmaksu izglītojamajiem un grozījumiem Baldones novada domes 2020. gada 

12. novembra iepirkuma līgumā 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 03:52:33) 

 

Par jautājumu ziņo Vera Kļaviņa. Ķekavas novada dome 2023. gada 30. augustā pieņēma 

lēmumu “Par ēdināšanas apmaksu izglītojamajiem un grozījumiem Baldones novada domes 

2020. gada 12. novembra iepirkuma līgumā. Veicot grozījumus Līgumā ar Lēmumu, ir 

mainījusies 3.1.punkta numerācija un nepieciešams papildināt 3.1.punktu ar 

3.1.6.apakšpunktu, nosakot cenu Sociālās aprūpes centra “Baldone” klientam. 

 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par grozījumiem Ķekavas novada domes 2023. gada 30. augusta lēmumā  “Par 

ēdināšanas apmaksu izglītojamajiem un grozījumiem Baldones novada domes 2020. 

gada 12. novembra iepirkuma līgumā, 

Atklāti balsojot ar 13 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, 

Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), "Pret" 

– nav, "Atturas" – 3 (Aigars Vītols, Arnolds Keisters, Juris Jerums), "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 5. 

 

 

6. Par Ķekavas novada pašvaldības izglītības iestāžu uzturēšanas  izdevumu tāmju 

precizēšanu norēķiniem ar 2023. gada 1. septembri 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 03:56:50) 

 

Par jautājumu ziņo Vera Kļaviņa. Izvērtējot Ķekavas novada pašvaldības izglītības iestāžu 

uzturēšanas izmaksu atbilstību Ministru kabineta 2016.gada 28.jūnija noteikumiem Nr.418 

„Kārtība, kādā veicami pašvaldību savstarpējie norēķini par izglītības iestāžu sniegtajiem 

pakalpojumiem”, konstatēts, ka 2023.gada 1.septembrī Ķekavas novada pašvaldības izglītības 
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iestādēs, salīdzinot ar 2023.gada 1.janvāri, ir mainījies audzēkņu skaits, kā rezultātā ir 

nepieciešams precizēt Ķekavas novada pašvaldības izglītības iestāžu uzturēšanas izmaksu 

tāmes, atbilstoši audzēkņu skaitam 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās - Aigars Vītols, Vera Kļaviņa. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par Ķekavas novada pašvaldības izglītības iestāžu uzturēšanas  izdevumu tāmju 

precizēšanu norēķiniem ar 2023. gada 1. septembri, 

Atklāti balsojot ar 16 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, 

Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne 

Hāze, Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" 

– nav,  

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 6. 

 

 

 

 

7. Par Ķekavas novada attīstības programmas 2021.-2027. gadam investīciju plāna 2023. 

gada trešo aktualizāciju 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 04:00:21) 

 

Par jautājumu ziņo Kristīne Danovska. Ir sagatavots lēmuma projekts par Ķekavas novada 

attīstības programmas 2021.-2027. gadam investīciju plāna 2023.-2025. gadam 2023. gada 

trešo aktualizāciju. 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās – Dace Cīrule, Kristīne Danovska.  

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par Ķekavas novada attīstības programmas 2021.-2027. gadam investīciju plāna 2023. 

gada trešo aktualizāciju, 

Atklāti balsojot ar 15 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – 1 (Arnolds 

Keisters),  

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 7. 

 

Par balsojumu izsakās Arnolds Keisters.  
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8. Par privātperosnas (S.G.) zaudējumu atlīdzināšanas iesnieguma izskatīšanu 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 04:8:36) 

 

Par jautājumu ziņo Jānis Zvaigzne. Ķekavas novada pašvaldībā 2023.gada 21.augustā saņemts 

privātpersonas iesniegums, kurā lūgts kompensēt zaudējumus 2389,75 EUR sakarā ar 

atteikumu izstrādāt lokālplānojumu. Ir sagatavots lēmumprojekts par zaudējumu 

atlīdzināšanas atteikumu.   

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās – Andris Ceļmalnieks, Jānis Zvaigzne, Pauls Grants, 

Voldemārs Pozņaks. 

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par privātperosnas (S.G.) zaudējumu atlīdzināšanas iesnieguma izskatīšanu, 

Atklāti balsojot ar 10 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Edgars Brigmanis, Gatis 

Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, 

Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – 6 

(Aigars Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra Priede, Ineta Lazda, Juris Jerums),  

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 8. 

 

 

Par balsojumu izsakās - Voldemārs Pozņaks, Aigars Vītols, Arnolds Keisters, Indra Priede, 

Dace Cīrule.  

 

 

 

 

9. Informatīvs - Par Atbalstu European street food finālam Vācijā 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 04:29:20) 

Par jautājumu ziņo Laura Everte. Pašvaldībā ir saņemts iesniegums no uzņēmuma 

“AUGS.RAUGS.GARŠAUGS.”, kas  ieguva 1. vietu European Street Food Awards 2023 

Latvia. Kā šī konkursa uzvarētājiem uzņēmumam ir pienākums pārstāvēt Latviju europas street 

food ēdinātāju finālā. Pasākums notiks 29.09.2023. - 01.10.2023. Zārbrikenē (Saarbrücken), 

Vācijā. Iesnieguma iesniedzēji lūdz finansiālu atbalstu.  

Ziņojumu papildina SIA “augsraugs” valdes priekšsēdētāja Ieva Neimane. 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās –Aigars Vītols, Juris Žilko, Jānis Zvaigzne, Arnolds Keisters, 

Ineta Romanovska, Aigars Vītols, Ieva Neimane, Linda Zaķe.  

 

Debašu sadaļā izsakās – Dace Cīrule.  
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Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko aicina balsot par izvirzītajiem 

priekšlikumiem.  

 

1. Priekšlikums no Jura Žilko - 

Atbalstīt finansējuma piešķiršanu 1000,- EUR apmērā no sadaļas [Pārējā kultūra], 

Atklāti balsojot  ar 14 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, 

Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs 

Pozņaks), "Pret" – 1 (Gatis Līcis), "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – 1 (Arnolds Keisters),  

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

Par balsojumu izsakās Arnolds Keisters.  

 

 

2. Priekšlikums no Aigars Vītols - 

Atbalstīt finansējuma piešķiršanu 3000,- EUR apmērā ceļa un uzturēšanās izdevumu 

segšanai no budžeta sadaļas Pārējā kultūra, 

Atklāti balsojot  ar 5 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Indra Priede, Ineta 

Lazda, Juris Jerums), "Pret" – 3 (Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Rihards Gorkšs), "Atturas" 

– 7 (Edgars Brigmanis, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, 

Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Nepiedalās" – 1 (Arnolds Keisters),  

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu noraidīt. 

 

Par balsojumu izsakās Arnolds Keisters.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

10. Informatīvs - Par naudas balvas piešķiršanu, (R.S.) 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 04:51:50) 

 

Par jautājumu ziņo Juris Žilko. Pašvaldībā ir saņemts iesniegums no LJF Paralimpiskās 

iejādes sekcijas vadītājas par novadnieka Riharda Snikus sasniegumiem. Sportists izcīnīja zelta 

medaļu individuālajā disciplīnā un kļuva par Eiropas čempionu paraiejādes grupā.  

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās –Aigars Vītols, Juris Žilko, Jānis Zvaigzne, Andris 

Ceļmalnieks, Linda Zaķe.   

 

Debašu sadaļā izsakās – Voldemārs Pozņaks.  

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko aicina balsot par izvirzīto 

priekšlikumu. 
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Priekšlikums no Kristīnes Hāzes - 

Piešķirt Ķekavas novada iedzīvotājam R.Snikus naudas balvu EUR 2 000,00 (Divi 

tūkstoši eiro) pēc nodokļu nomaksas no Ķekavas novada pašvaldības 2023.gada budžeta 

sadaļas “Līdzekļi neparedzētiem gadījumiem". Gatavot lēmumprojektu un virzīt uz domes 

sēdi, 

Atklāti balsojot  ar 15 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – 1 (Edgars Brigmanis),  

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 

 

 

 

 

Saskaņā ar Informācijas atklātības likuma 5.panta otrās daļas 4.punktu, šajā protokolā norādītie 

personas dati ir ierobežotas pieejamības informācija. 

 

 

 

 

 

Sēdi slēdz plkst.19:45 

 

 

 

 

 

Komitejas priekšsēdētājs:   (1PARAKSTS) Juris Žilko 

 

Komitejas priekšsēdētāja vietnieks:  (2PARAKSTS) Gatis Līcis 

 

 

Sēdes protokolētāja:    (3PARAKSTS) Jana Skrējāne 

 

 

 

 

 

 

 
 
1-2 ŠIS DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO PARAKSTU UN SATUR 

LAIKA ZĪMOGU. 


